
   

 
 

REUNIÓ DELS SINDICATS AMB ELS RESPONSABLES DE 
LA REGIÓ POLICIAL TERRES DE L’EBRE 

 
 
 
Resum de la reunió realitzada el dia 26 de novembre de 2015. 
 
- Hi ha previst un pla de formació i ús pels agents que reforci la correcta manipulació de les 
armes  llargues de dotació?.                                                  
La resposta és que la Regió fa la formació que el Departament d’Interior contempla per 
aquestes situacions i la idea és que tots els membres del Cos la facin. 
Les directrius en l’ús de les armes llargues de dotació vindran marcades pels paràmetres de 
Idoneïtat i Capacitat; seran els caps de les comissaries els que marcaran les directrius i els 
caps de torn la supervisió de l’ús d’aquestes als controls planificats. 
  
- Falta d’efectius a nivell general de tota la RPTE. 
La resposta que donen és que el nivell d’ocupació correspon amb el nivell de cobertura. Que 
la mancança d’efectius a la comissaria de Terres de l’Ebre, pel trasllat de personal a la nova CD 
de l’Ametlla, es supleix amb un canvi de destinació, seguint el criteri d’antiguitat dels afectats. 
 
- Denegació de permisos, desplanificació de dies de servei per planificar més endavant ja 
que no  queda romanent. Falta de comandaments als escamots amb la conseqüència de 
buscar un agent responsable d’escamot sense cap compensació a canvi. 
L’Intendent  ens respon que demanarà informe de les denegacions dels permisos i que són 
conscients que hi ha algunes comissaries que hi ha menys efectius. 
 
Recordeu demanar sempre la denegació del permís per escrit. 
  
- Incidències amb el personal que queda de “pico”. 
La resposta que donen és que per optimitzar personal i aprofitar tots els recursos de personal 
possibles, es faran patrulles adjuntant aquests “picos”, i seran els Caps de Torn, els que faran 
recerca de fórmules per crear aquestes patrulles, tot garantint el nivell de seguretat dels 
agents amb motiu del nivell 4 de seguretat establert actualment. 
 
- Assignació d’hores extres a la RPTE. 
Ens responen que, vers la situació actual, les diferents Regions Policials del territori han 
presentat informes per si calia fer un reforç en determinats serveis. Per part de la RPTE, en el 
seu informe, no es demana un increment d’aquests tipus de serveis extraordinaris i llavors no 
s’han assignats bosses d’hores extres per aquests tipus de reforços. 
 



   

 
 
 
- Situació de les sol·licituds de reposició extraordinària de vestuari. 
La resposta és que hi ha previsió que a meitat de gener del 2016, arribi vestuari per donar 
resposta a les diferents peticions de reposició extraordinària de vestuari, tant per ARRO com 
per les unitats d’USC. 
 
-Com es troba el procés d’entrega d’armilles. 
La resposta que donen, és que a data d’avui s’ha fet entrega, en la totalitat de la RPTE, d’un 
50% de les armilles que s’han d’assignar. Que l’entrega total finalitza a finals de 2016 i que fins 
aquesta data, aniran arribant en diferents entregues. 
 
 

La pròxima reunió de sindicats es preveu per la primavera de 2016. 
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